
Beste buur,

We vinden het belangrijk om omwonenden op tijd te 
informeren en te betrekken bij de ontwikkeling van de (nieuwe) 
Hoge Wiek. Daarom was er op donderdag 9 maart 2023 een 
informatiebijeenkomst. Dit deden we samen met de gemeente 
Rotterdam en Mecanoo in The Social Hub aan de Willem Ruyslaan. 
We hebben daar gesproken over de kaders waarbinnen we dit 
moeten en het voorlopige ontwerp. De omwonenden kwamen met 
wensen en ideeën, maar ook met zorgen. In deze nieuwsbrief vind 
je de antwoorden op de meest gestelde vragen van deze avond. 

Wat voor invloed heeft het nieuwe woongebouw  
op de wind?
Het nieuwe gebouw is vijf verdiepingen groter en wordt breder 
dan het huidige gebouw. Een hoger gebouw kan voor meer 
wind zorgen. Hier zijn landelijk regels voor. Daarom hebben we 
voor het nieuwe gebouw windberekeningen laten maken. Deze 
berekeningen laten zien dat de wind, in de nieuwe situatie, voldoet 
aan de landelijke regels. En dat het een fijne plek blijft om te 
wandelen of verblijven.  

Wat voor invloed heeft het nieuwe woongebouw  
op schaduw en daglicht?
Er is geen wet- en regelgeving voor zonlicht in de tuin, openbare 
ruimte of op de gevel van een nieuw gebouw. De meeste 
gemeenten hanteren de TNO-norm. Andere gemeenten hebben 
eigen beleid. Om de situatie van schaduw en daglicht in beeld te 
brengen hebben wij een zonnestudie laten doen. Daarin zie je ook 
de verschillen met het huidige gebouw.

Geen extra schaduw
Uit de zonnestudie blijkt dat we geen extra schaduw veroorzaken 
die effect heeft op de omliggende gebouwen. Daar waar dit wel zo 
is, valt de schaduw binnen de maximale norm van twee uur, zoals 
de TNO-norm stelt. Wil je de zonnestudies inzien? Dat kan op onze 
website.

Krijg ik meer (geluids-)overlast van de doelgroep  
in het nieuwe woongebouw? 
In het voorlopige ontwerp van het nieuwe woongebouw staan 
een aantal dakterrassen voor bewoners. Omwonenden maken 
zich zorgen voor meer (geluids-)overlast door studenten. Het 
huidige gebouw heeft minder woningen, maar wel individuele 
balkons en een gemeenschappelijk dakterras. Er verandert in 
de nieuwe situatie dus weinig. Ook krijgt het nieuwe gebouw 
geluiddempende buffers. De meeste gemeenschappelijke 
dakterrassen zitten aan de kant van de Maasboulevard. Daarnaast 
heeft ieder gebouw van Stadwonen een wooncommissie die 
controleert of iedereen de leefregels volgt. Mocht er toch overlast 
zijn? Stadwonen Rotterdam, de overlast coördinator van de 
gemeente Rotterdam en de politie beoordelen dat bij meldingen. 

Hoe wordt de parkeersituatie? 
De Hoge Wiek krijgt in het gebouw een  fietsenstalling. Daar 
kunnen bezoekers ook hun fiets parkeren. Voor studenten is er 
vanuit de gemeente Rotterdam geen parkeereis voor auto’s. Dit 
betekent dat er geen verplichte autoparkeerplaatsen zijn. Daarom 
verdwijnen de huidige parkeerplekken voor de ingang van het 
gebouw. En komen er geen autoparkeerplaatsen voor terug.
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Krijgen de gebouwen van Vervat bij het 
Havenziekenhuis wel parkeerplaatsen?
Op de oude locatie van het Havenziekenhuis ontwikkelt Vervat 
Vastgoed een nieuw woongebouw. Dit gebouw krijgt een andere 
parkeereis. De gemeente Rotterdam bepaalt deze richtlijnen. Voor 
nu is er nog geen uitgewerkt plan over de parkeeroplossing. Ook 
is het nog niet duidelijk hoe de gemeente Rotterdam omgaat met 
de (tijdelijke) parkeervergunning van huidige bewoners. Of de 
aanvragen van nieuwe bewoners. 
 
Vervat is voornemens een ondergrondse parkeergarage te 
realiseren met een mix aan mobiliteitsoplossingen. De trend in 
steden is dat de belangstelling voor deelmobiliteit groeit, daarom 
wordt dit gestimuleerd. De laatste informatie hierover vind je op de 
website van het Havenzieken www.havenziekenhuis-straks.nl.

Wat is een bestemmingsplan en waar kan ik dit 
terug vinden?
In het bestemmingsplan staan regels, bijvoorbeeld over de 
maximale afmetingen van gebouwen en waar winkels en horeca 
mag komen. Voor de ontwikkelingen van de (nieuwe) Hoge Wiek 
is er een verandering in het huidige bestemmingsplan nodig. 
Wij dienen een aanvraag in voor deze wijziging bij de gemeente 
Rotterdam. Zij beoordelen of de wijziging akkoord is. 

Is de gemeente Rotterdam akkoord met de voorgestelde 
wijzigingen? Dan wordt het nieuwe bestemmingsplan bekend 
gemaakt op de website van de gemeente Rotterdam en  
www.ruimtelijkplannen.nl. Inwoners hebben dan zes weken  
de tijd om bewaar te maken.  

Wat doen jullie om schade tijdens het heien  
te voorkomen?
Heien veroorzaakt geluidsoverlast en trillingen. Er is altijd een 
mogelijkheid dat dit schade veroorzaakt bij omliggende woningen. 
We nemen de volgende maatregelen om schade te voorkomen: 

• Onder het huidige gebouw ligt een betonnen funderingsplaat. 
We onderzoeken de kwaliteit van deze funderingsplaat. 
En kijken of de bestaande situatie van funderingsplaat 
overeenkomt met de bouwtekeningen. Als we dat weten, 
bepalen we de definitieve aanpak. Met de informatie die 
we nu hebben, gebruiken we de bestaande betonnen 
funderingsplaat ook als fundering voor het nieuwe gebouw. 

• We plaatsen extra funderingspalen. We verwachten dat er 
weinig ‘extra’ funderingspalen nodig zijn. Het nieuwe gebouw 
heeft meer massa dan het oude woongebouw. Daarom 
plaatsen we wel aan de zijde van de Maasboulevard extra 
funderingspalen.  

• We kiezen een passende heimethode. Op dit moment weten 
we nog niet welke heimethode we gebruiken. Bij het bepalen 
hiervan, speelt de kans op schade minimaliseren en overlast 
beperken een belangrijke rol. 

• Een nulmeting vindt plaats passend binnen wet- en 
regelgeving. 

Wat wordt de invulling van de plint in het nieuwe 
woongebouw?
Mecanoo maakte het ontwerp voor de Hoge Wiek en het 
Havenziekenhuis. In de nieuwe woontoren komen studio’s en 
tweekamer appartementen voor afgestudeerden. Het zijn allemaal 
zelfstandige woningen. Daarom is er in het ontwerp veel aandacht 
voor het samenzijn in openbare ruimten. Zowel op de begane 
grond als de bovengelegen verdiepingen. Het is de bedoeling dat 
de plint van het gebouw een levendige plek wordt.  
De voorkeur is een commerciële invulling van de plint, die ook 
toegankelijk is voor voorbijgangers. De invulling of wensen 
daarvan bespreken we graag op een later moment met bewoners, 
omwonenden en de wijkraad.

Wat gebeurt er met de historie in de buitenruimte?
Het gebied rondom de Hoge Wiek kent een rijke geschiedenis 
die belangrijk was voor de ontwikkeling van Rotterdam en haar 
identiteit. De ontwikkeling en herinrichting van de buitenruimte 
rondom het nieuwe gebouw zien wij als een kans om deze rijke 
historie toonbaar te maken in de buitenruimte. Hier willen wij 
samen met de gemeente Rotterdam, andere partijen en bewoners 
invulling aan geven. Of dit lukt en op welke wijze gaan we komend 
jaar verkennen.  

Wensen of ideeën?
Heb je ideeën over de invulling van de plint? Of wil je graag 
meedenken over de wijze waarop de rijke historie van het gebied 
terug komt in de buitenruimte? Ideeën zijn welkom en kunnen 
worden gemaild naar hogewiek@stadswonenrotterdam.nl.

Vragen?
Heb je na het lezen van deze brief nog vragen?  
Neem dan contact met ons op. Dat kan per email  
naar hogewiek@stadswonenrotterdam.nl of  
per telefoon via 010 440 88 00 van 08:30 – 15:00. Via  
www.stadswonenrotterdam.nl/nieuwbouwplan-hoge-wiek  
vind je meer informatie over het nieuwbouwplan.

Met vriendelijke groet,
Projectteam Hoge Wiek
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